
PROTOKÓŁ Nr XVIII/2019 

z sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie 

z dnia 28 października 2019 r. 

Ad. pkt.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Stąporkowie Jacek Kołodziej otworzył XVIII w bieżącej 

kadencji obrady sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie. Poinformował, iż sesja została zwołana 

w oparciu o art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym,  

czyli na wniosek Burmistrza. 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach udział bierze  

15 radnych, co zgodnie z ustawą czyni radę zdolną do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w związku z obowiązującymi przepisami Rozporządzenia 

Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie 

ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych  i w sprawie 

swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE RODO  a także 

art.20 ust.1b ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (t.j. Dz.U. z 2019 r. 

poz.506) poinformował, iż obrady sesji są nagrywane oraz transmitowane na żywo. 

Lista obecności radnych zostaje załączona do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną 

część. 

Ad. pkt.2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy radni mają uwagi bądź propozycje  

do otrzymanego porządku obrad sesji. 

Głos zabrał radny Edward Mazur. Powiedział, że skoro sesja została zwołana w trybie  

art.20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, czyli na wniosek 

Burmistrza, to dlaczego pani Burmistrz nie jest obecna na obradach. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że według posiadanej przez niego wiedzy pani 

Burmistrz przebywa na szkoleniu a na obradach sesji reprezentuje ją Sekretarz Gminy, który 

potwierdził nieobecność pani Burmistrz. 

Sekretarz Gminy Łukasz Kłys wyjaśnił, że, że sesja dotyczy zmian w budżecie i została 

zwołana w trybie nadzwyczajnym. Sekretarz Gminy powiedział, że na poprzedniej sesji pani 

Burmistrz była obecna i udzielała wyjaśnień w punkcie pn. sprawy różne. 

Radny Edward Mazur zapytał, czy Sekretarz Gminy jest upoważniony do reprezentowania 

pani Burmistrz. 

Sekretarz Gminy Łukasz Kłys odpowiedział, że reprezentuje panią Burmistrz. 

W związku z brakiem pytań i uwag do projektu porządku obrad XVIII sesji Rady Miejskiej  

w Stąporkowie Przewodniczący poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęła porządek obrad 

XVIII sesji. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad. pkt. 3. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż projekty uchwał pozytywnie zaopiniowane 

co do zgodności z prawem zostały omówione na posiedzeniu wspólnym komisji Rady 

Miejskiej i ponieważ Radni są w ich posiadaniu, nie zachodzi potrzeba odczytywania. 

Ad. pkt. 3. ppkt a) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Stąporków na lata 2019-2030. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 



Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XVIII/113/2019 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Stąporków na lata 2019-2030, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad. pkt. 3. ppkt b) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków  

na 2019 rok. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XVIII/114/2019 w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2019 rok,  

która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad. pkt. 4. Zamknięcie obrad sesji. 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady 

XVIII sesji Rady Miejskiej dziękując wszystkim za udział w obradach.  

 

Protokołowała:                                             Przewodniczący Rady Miejskiej 

Karolina Rokita                                                          Jacek Kołodziej 
 

 

 


